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Velkommen 
til Borgermødet 
26. april 2011
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• Valg af dirigent. 
• Formanden har ordret.
• Orientering om cykelstien
• Fremlæggelse af Plan 2011
• Opbakning til plan 2011, Dirigent
• Orientering om bus 324
• Lidt om hjemmesiden 
• Lidt om Bjerggaarden
• Valg til lokalråd (nye medlemmer) - Dirigent 
• Eventuelt 

Dagsorden
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• Ny formand – Søren Kodal
• Tak til Torben Lund Simonsen
• De andre lokalråd
• Dialogmøde med kommunen d. 27. maj
• Fast kontakt person i kommunen (Martin Jespersen)
• Harløse Park
• Det er ikke alt vi når.

• Bjerggaarden
• Gangstierne
• Skovrejsning

Beretning
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Lokalrådet vil byde velkommen til xxx fra teknik- og 
miljøudvalget, som vil orienterer om cykelstien.

Men desværre har kommunen meldt afbud her i dag  
kl. 14:00

Så det bliver lokalrådet som orienterer

Cykelstien
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Sidste nyt:

I morgen onsdag vedtager økonomiudvalget 
anlægsbevillingen til cykelstien. 

Og så starter projektet for alvor.

Cykelstien
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Tidsplan

Cykelstien

27.4 Anlægsbevilling

Maj 2011 Projektering

Sommer 2011 Samtaler med grundejer

Efterår 2011 Møder med lokalrådet

Efterår 2011 Orienteringsmøde for borger

Mar. 2012 Start af anlægsarbejde

Aug. 2012 Vi cykler til Hillerød
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Cykelstien
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Enkelt eller dobbeltrettet cykelsti?
Nord eller sydsiden af Harløsevej?

Intet er besluttet endnu – kommunen arbejder med 
økonomien på forskellige løsnings modeller.   

Cykelstien
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Følg med på hjemmesiden….

Jeg regner med at vi i lokalrådet, vil bliver direkte 
informeret om cykelstien undervejs i projektet. Disse 
oplysninger vil videregive på hjemmesiden.

Cykelstien
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Der er foretaget en høring vedrørende ”screening af 
busbetjeningen i Hillerød by” 

”at forbindelsen til Ålholmskolen ikke længere skal 
prioriteres som skolevej”.

Lokalrådet kom med en indsigelse.

Bus 324 kommer fortsat til, at betjene Ålholmskolen.

Bus 324
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Harløse Lokalråd - Plan 2011
Emne Prioritet
Cykelsti langs Harløsevej På vej
Fartdæmpende foranstaltninger Høj
Busdrift Middel
Hjemmeside Høj
Gangstier Middel
Harløse Park Høj



HARLØSELOKALRÅD

HARLØSE

WWW.HARLOSE.DK

12

Indledning
Denne plan er et arbejdes dokument for Harløse lokalråd. 
Planen omhandler de emner, som lokalrådet har defineret som 
værende væsentlige på grundlag af input fra borgerne i 
området. Foruden en beskrivelse af emnerne vil planen også 
indeholde løsningsforslag, samt en prioritering.

Plan 2011
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Cykelsti langs Harløsevej
Cykelstien fra Hillerød over Harløse til Skævinge vedtaget og 
er nu på budgettet for 2011. Den er projekteret til at blive 
etableret i 2012-14. Staten har bevilget 5.4 mill kr i støtte til 
projektet. 
Vi er meget glade for at cykelstien nu bliver en realitet efter at 
have stået højt på ønskesedlen i mange år.
Lokalrådet vil gerne bidrage med at formidle informationer om 
projektet. Vi håber at kunne medvirke til en god dialog om 
projektet og et højt niveau af information.
Kommunikationen vil primært foregå via hjemmesiden samt 
ved de to årlige borgermøder, som afholdes i 
forsamlingshuset.

Plan 2011
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Fartdæmpende foranstaltninger
Vi er generelt meget tilfredse med de trafikdæmpende 
foranstaltninger som er implementeret i Ny og Gl. Harløse, 
Tjæreby og på Nordhøjvej. Der er ingen tvivl om, at de virker 
dæmpende på hastigheden. Der er imidlertid stadig plads til 
forbedringer:

Plan 2011

• De fart dæmpende foranstaltninger i Gl. Harløse er 
meget uhensigtsmæssig for cyklister. Det skyldes at 
stelerne er placeret således at cyklist skal passere dem 
på vognbanen. Det betyder dels et sving ud i vognbanen, 
dels risiko for at miste kontrol pga. påkørsel af stelen. 
Markeringen med den røde asfalt er ikke længere særlig 
tydelig. Vi ønsker en løsning i Gl. Harløse som er i stil 
med den i Ny Harløse. Vi ser det også som en fordel med 
ensarter løsninger på strækningen.
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Fartdæmpende foranstaltninger - fortsat

• Lokalrådet har også et ønske om, at der bliver lavet 
tilsvarende trafikdæmpende foranstaltninger ved 
Freersvang. Området er præget mange svage trafikanter 
(børn, heste og ungemennesker, som skal til og fra 
rideskolen) Endvidere er vejstrækningen er svær at 
overskue på grund af bakkerne. 

• De mange hastighedsskift mellem 40, 50, 60 og 80 km/t 
mellem byerne på Harløsevej finder vi uhensigtsmæssige og 
forvirrende. En mere logisk og ensartet løsning bør findes. 

Plan 2011
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Bus drift
• Bus linie 324 har erstattet bus 325, men fungere stadig som 

busforbindelse til Harløse.
• Bussens funktion som ”skolebus” er meget vigtig for 

lokalområdet.
• Såfremt Hillerød kommune ønsker, at foretage ændringer i 

køreplanen, ønsker vi at lokalrådet inddrages i 
beslutningsprocessen.  

• Hvis kommunen ønsker, at ændre ved driften af telebussen 
ønsker vi ligeledes at lokalrådet inddrages i 
beslutningsprocessen.

Plan 2011
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Hjemmesiden

• Lokal rådet ønsker en åben og direkte kommunikation med 
borgerne i området og vi ønsker løbende at orienter om 
arbejdet.

• Hjemmesiden er den primære vej til denne kommunikation. 
Her findes referater, korrespondance, nyheder mv. Et 
elektronisk nyhedsbrev med henvisninger til hjemmesiden 
sendes til de som tilmelder sig. 

Plan 2011

www.harlose.dk
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Gangstier i området
• Lokalrådet har et ønske om, at sikre gangstier i 

lokalområdet og udnytte landskabs fine rekreative 
muligheder. Således at både lokale og øvrige borgere kan gå 
korte og længere turer i nature. Det er bl.a. vigtig at sikre 
borgernes adgang til skoven (Freerslev Hegn). Etableringen 
af Harløse stien, som foreslået i Kommuneplanen ville 
forbedre adgangs-mulighederne til skoven og moseområdet 
og give et varieret tilbud at ruter. Der eksistere en del stier 
og grusveje i området, som kan danne basis for adgang til 
området. Imidlertid mangler der mindre sti dele for at 
forbinde ruterne, og ikke mindst mangler kendskab til hvor 
det er muligt at færdes. Cykelstien langs Harløsevej indgår 
som en vigtig del til at binde stisystemet sammen. Det er i 
dag vanskeligt at færdes til fods langs denne.

Plan 2011
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• Kortet her viser lokalrådets forslag til fremtidens gangstier. 
Signatur: Rød eksisterende sti, Orange sti forslag, Grøn 
cykelsti Harløsevej.

• Alle nye stier ( orange ) skal etableres i fornuftig dialog med 
ejerne af de matrikler, som enten anvendes eller støder op, 
til stien. Vi ønsker at stierne skal skiltes i samarbejde med 
kommunen.

Plan 2011
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Plan 2011
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Harløse park

Lokalrådet har et ønske om at skabe et friluftssted i området med 
følgende funktioner:
•Boldbane med fodboldmål
•Lille naturlegeplads 
•Borde og bænke
•Kommunal skraldespand (til affald og hundelorte)  
•Beplantning – frugttræ 
Friluftsstedets beliggenhed skal være vandværkets grund beliggende 
foran det gamle mejeri.
Området skal passe og plejes af en gruppe frivillige borger.
Lokalrådet vil ansøge kommunen om landzone tilladelse, samt midler 
til materielanskaffelse og beplantning. 

Plan 2011
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Plan 2011
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Plan 2011

Har vi 
opbakning til 

planen?
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Hjemmesiden har til dato sendt 2 nyhedsbreve ud. (på 3 
år)

Hvor mange og hvornår vil I have nyhedsbreve?

Vi vil meget gerne have flere mail adresser – meld jer 
til. (computeren er åben efter mødet)

Hjemmesiden
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Hjemmesiden
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Fatna har forgæves forsøgt at kontakte kommunen 
vedrørende Bjerggaarden, men er endnu ikke kommet 
igennem.

Vi forsøger til stadighed.

Bjerggaarden
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Søren Kodal Genopstiller
Hans V. Andersen Genopstiller
Peter Dahl Genopstiller ikke
Fatna Rabia Christensen  Genopstiller
Thomas Drachmann Genopstiller
Anne Ruf Larsen Genopstiller

Torben Lund Simonsen Har trukket sig.

Vi har plads til 2 nye medlemmer

Valg til lokalrådet
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Eventuelt
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Tak for i aften


